
 

 
Protokoll 120113 
 
Styrelsemöte i POMS - Habiliteringspsykologernas yrkesförening  

 
Närvarande: Kristina Nilsson, Kristina Lindberg, Anna Tidman, Stefan Lycknert, 
Mattias Eriksson, Marie Abrahamsson, Pia Åkerlund 
Frånvarande: Therese Allvar, Lena Holm 

  
§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat  

 
§ 2 Föredragningslistan godkänns 

 
§ 3 Fördelning av styrelseposter: 

  Ordförande: Kristina Nilsson 
  Vice ordförande: Marie Abrahamsson 
  Kassör: Kristina Lindberg 
  Sekreterare: Anna Tidman 
  Konferenssamordnare: Stefan Lycknert 
  Webbansvarig: Mattias Eriksson 
  Ansvarig för POMS-bladet: Lena Holm 
  Ledamöter: Therese Allvar och Pia Åkerlund 
  Representanter i YFN: Mattias Eriksson och Pia Åkerlund 
 

§ 4 Föregående protokoll: Inget att erinra. 
 

§ 5 Rapporter:  Inget att rapportera. 
 

§ 6 Kassörsrapport samt inval av nya medlemmar: 
- Kassören meddelar att 63995 kr finns på POMS konto. En förelä-

sarfaktura från POMS-konferensen i Södertälje har ännu inte in-
kommit. Medlemsavgifter för 2012 är på ingång. 

- Nya medlemmar:  
Linn Svedling, Habiliteringsverksamheten i Sörmland 
Inga-Karin Ericsson, Habiliteringen Varberg 
Ing-Marie Sandsved, Hab Norr, Vuxenhabiliteringen 
Kristina Sjöberg, Habiliteringskliniken Sundsvall 
Lotta Malmheden, Täby Habiliteringscenter för barn 
Gunilla Andersson, Vuxenhabilitering Oskarshamn 
Lina Strömfors, Vuxenhabiliteringen Linköping 
Sara Udd, Vuxenhabiliteringen Landstinget Kronoberg 
Marcus Hilding, Vuxenhabiliteringen Trelleborg 
Jenny Brithell, Handikappcentrum Fagersta 
Helene Broman, Vuxenhabiliteringen Ängelholm 
Elin Widén, Habiliteringscenter Nacka 
Joakim Fribyter, Habilitering & Hjälpmedel Malmö 
Ronny Persson, Barn- och ungdomshabiliteringen Falköping 
Miriam Hielscher, Ledviks resursenhet, Lidingö särskola 
Ulla Preston, Barn- och Ungdomshabiliteringen Lidköping 
Karin Sundqvist, Sollentuna Habiliteringscenter ung-vux 



 

Peter Hagberg, Vuxenhabiliteringen Halmstad 
Maria Larsson, Vuxenhabiliteringen Malmö 
Magnus Ivarsson, Habiliteringscenter Tullinge 
Brita Warne, psykologstudent, Mittuniversitetet 
Maria Emanuelsson, Habiliteringscenter Södertälje 
Linda Ericson, Handikappcentrum Västerås 
Christoffer Lord, Handikappcentrum Köping 
Maria Norlin, Barn- och ungdomshabiliteringen, Lapplands 
barnklinik, Gällivare 

 
§ 7 Skrivelser: Inget att rapportera. 

 
§ 8 Remisser: 

- Sekretess kring psykologers arbete i skolan: Kristina har meddelat 
Psykologförbundet att POMS inte hade något remissvar av lämna. 

 
§ 9 Konferenser: 

- POMS-konferens 2011 
Styrelsen diskuterar utvärderingsresultatet från konferensen i Sö-
dertälje. Konferensen får beskrivas som mycket lyckad med 
genomgående goda omdömen från deltagarna. 
 

- POMS 40 år 2012 
Styrelsen diskuterar kring möjligt upplägg och innehåll för en jubi-
leumskonferens då POMS fyller 40 år. Teman som diskuterades: 
Vad har hänt på 40 år, innanförskap/utanförskap, vad tänker de som 
mött oss psykologer under dessa 40 år, FUB – hur har deras roll 
förändrats, psykologens roll och plattform. Hur var det, hur är det, 
vart ska vi?  
Intressanta personer/organisationer att kontakta för intresseförfrå-
gan: Conny Bergqvist/Klippan, Grunden Media, Magnus Tideman, 
Mårten Söder, Ola Thyed, Birgitta Norrman. 
Marie kontaktar Grunden och Ola Thyed. Stefan talar med Birgitta 
Norrman och Mårten Söder. Pia kontaktar Ågesta folkhögskola och 
Riksförbundet Attention. Mattias talar med Magnus Tideman och 
Stefan Ihlstedt. 

  Datum för 40-årskonferensen 121026. 
 

- Förslag till konferensplan 2012-2014: 40-årskonferens i år, enda-
garskonferens nästa år, tredagarskonferens 2014. 

 
§ 10 POMS kontakter med andra organisationer: Inget att rapportera. 

 
§ 11 POMS-bladet: 

- Arbetet med POMS-bladet fortskrider. Funderingar finns kring hur 
man kan förmedla bladet via e-post, eventuellt via en länk i ett mail 
till alla medlemmar. 

- Digitaliseringen av gamla POMS-numret fortsätter. Stefan frågar 
Birgitta Norrman om hon har några gamla nummer. Målet är att allt 
ska vara klart innan årets slut. 



 

- Styrelsen funderar kring möjligheten att bjuda in t ex representanter 
för Socialstyrelsen till ett styrelsemöte och sedan skriva om det i 
POMS-bladet. 
 

§ 12 Webb-information 
Magnus i Oskarshamn tar tacksamt emot förslag på information att 
lägga ut på hemsidan. 
 

§ 13 Styrelsens sida: 
  Pia och Marie skriver nästa gång. 

 
§ 14 Uppdrag åt POMS: 

- Uppdrag från årsmötet angående pressuttalande 
- Grunewalds uppmaning 

  Båda frågorna tas upp vid nästa styrelsemöte. 
 

§ 15 Förbundskontakter/Yrkesföreningarnas nätverk: 
- Fadderskap: Vår fadderperson heter Magnus Rydén. Styrelsen pla-

nerar att bjuda in Magnus till ett styrelsemöte framöver. 
- Protokoll för YFN: Mattias berättar om senaste yrkesföreningsträf-

fen. Man samtalade bland annat kring rådskonferensen och nätver-
kets mål. Ett viktigt område för nätverket är att möta studenter, näs-
ta studentinformation hålls i Uppsala den 4/9. Nästa träff i yrkesfö-
reningarnas nätverk hålls den 9/3. 
 

§ 16 Bordlagda frågor: Inga frågor bordlades vid förra styrelsemötet 
 

§ 17 Övriga frågor: 
- Förnyad psykologbedömning på uppdrag av LSS-handläggare 
- Handledning 
- POMS-loggan 

Samtliga tre frågor bordläggs till nästa styrelsemöte. 
 
§ 18 Kommande mötestider: 

- De två närmast kommande styrelsemötena kommer att hållas 
120309 och 120608. 
 

§ 19 Mötet avslutas 
 
 
 

  För styrelsen   Justerare 
 
 
 

  Anna Tidman   Kristina Nilsson 
 Sekreterare   Ordförande 


